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Zápis č. 3/2022 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
v pondělí 13.06.2022 v sále SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí 

 
Přítomni: 18 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Mottl, Skuhrovcová, Sršeň, Svátek, Šeda, Zakouřilová 
Omluveni: 3 – Jasník, Krejsa, Lehká 
Neomluven: 0 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 

ZASEDÁNÍ 
 
zastupitelstva města zahájil starosta města pan František Kinský v 16:00 hodin, pozdravil všechny 
přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva města a zasedání je 
tedy usnášeníschopné. Z dnešního zasedání se omluvili pan Bedřich Jasník, pan Václav Krejsa, paní 
Alena Lehká. Zasedání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem 
zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi: 

František Kinský  - starosta 
Ing. Tomáš Langr  - místostarosta 
Ing. Jitka Jičínská, DiS.  - tajemnice 
 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 
 
Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Zuzana Bačíková. 
 
Do návrhové komise byli na zastupitelstvu města dne 14.03.2022 navrženi paní Alena Lehká jako 
předsedkyně a dalšími členy paní Václava Mlatečková a pan Vilém Drahorád. Paní Alena Lehká se ze 
zasedání zastupitelstva města omluvila. Z tohoto důvodu navrhuji předsedkyní návrhové komise paní 
Ing. Lenku Forchovou. 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 

Ing. Lenka Forchová  - předsedkyně 
Václava Mlatečková  - člen 
Vilém Drahorád   - člen 
 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Návrhová komise byla jmenována. 
 
Ověřovateli zápisu byli na zastupitelstvu města dne 14.03.2022 navrženi pan PaedDr. František 
Dosedla a pan Ing. Luboš Mottl. Vzhledem k pozdějšímu příchodu pana Ing. Mottla se druhým 
ověřovatelem navrhuje paní Bc. Petra Zakouřilová. 
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 

pan PaedDr. František Dosedla 
paní Bc. Petra Zakouřilová 
 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Zápis z předchozího zasedání byl ověřen a nebyly proti němu podány námitky. 
 
Dovolím si všechny přítomné hosty požádat o zapsání se na prezenční listinu umístěnou na prvním 
stolku u vchodových dveří. 
 
Upozorňuji přítomné, že dle jednacího řádu je ze zasedání pořizován zvukový záznam, který slouží pro 
vyhotovení zápisu. Z tohoto důvodu je nutné, aby zastupitelé mluvili postupně a do mikrofonu, aby byla 
zvuková nahrávka co nejkvalitnější. Zároveň budou při hlasování nahlas jmenováni zastupitelé jmény 
pro průkaznost a ověření hlasování.  
Současně si dovolím upozornit a prosím každého, kdo si žádá, aby jeho vystoupení bylo doslovně 
zapsáno, ať tuto připomínku vysloví předem, protože jinak bude jeho vystoupení v zápisu zkráceno na 
podstatné. Má proti tomuto upozornění někdo námitku? 
 

Nyní přistoupíme ke schvalování následujícího programu: 

 

 

Návrh programu zasedání: 

 

1. Majetkové záležitosti 

a) Návrhy č. 1-15 na Změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí 
b) Prodej části pozemku parc. č. 2338/17 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí 
c) Prodej části pozemku parc. č. 2705/40 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí 
d) Prodej pozemků parc. č. 2260/6, parc. č. 2260/7 a částí pozemků parc. č. 2850/24,  

parc. č. 2850/23 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí 
e) Zpráva o stavu oprav a investičních akcí na rok 2022 k 23.05.2022 a jejich plnění, včetně 

projektových příprav, dokumentací a studií 

 
2. Ostatní odbory MÚ 

a) Návrh závěrečného účtu Města Kostelec nad Orlicí za rok 2021 a roční účetní závěrka za 
rok 2021 

b) Rozpočtová opatření č. 6-19/2022 
c) Změna rozpočtu na rok 2022 - rozpočtová opatření č. 20-27 
d) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí na rok 

2022 
e) Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, oblast 

podpory „Sport - celoroční pravidelná činnost“ 
 

3. Různé 

a) Zpráva o činnosti a hospodaření Technických služeb Kostelec nad Orlicí za rok 2021 
b) Zpráva o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. v roce 2021 
c) Zpráva o činnosti Regionálního turistického a informačního centra, o. p. s. za rok 2021 
d) Zápisy z jednání finančního výboru č. 2 - 3/2022 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Program byl přijat. 
 
 
 



3 
 

1. Majetkové záležitosti 

 

a) Návrhy č. 1-15 na Změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí (předloha Eva 

Fabiánková) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Odbor správy majetku města překládá ZM ke schválení návrhy č. 1 - 15 na změnu Územního plánu 
Kostelec nad Orlicí. Odbor správy majetku města obdržel v průběhu roku 2021 a letošního roku žádosti 
majitelů pozemků o schválení změny využití pozemků dle platného Územního plánu Kostelec nad Orlicí 
č. 4. 

Odbor správy majetku požádal o stanoviska k těmto žádostem Městský úřad Kostelec n. Orl., stavební 
úřad – životní prostředí, jako úřad územního plánování příslušného podle § 6 odst. 1 písm. a) zákona 
č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů, (dále jen 
stavební zákon). Ten vydal v souladu s § 46 odst. 3) stavebního zákona stanoviska k návrhům na změnu 
územního plánu Kostelec nad Orlicí. Návrh č. 1 - 15 - podrobný popis požadovaných změn viz 
samostatná příloha č. 1 -3. 

Odsouhlasené návrhy na změnu ÚP budou podkladem k pořízení Změny Územního plánu Kostelec nad 
Orlicí č. 5. 

1) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 1 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
2) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 2 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
3) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 3 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
4) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 4 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
5) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 5 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
6) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 6 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
7) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 7 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
8) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 8 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
9) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 9 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
10) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 10 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
11) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 11 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
12) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 12 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
13) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 13 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
14) RM nepřijala usnesení k návrhu č. 14 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
15) RM doporučuje ZM schválit návrh č. 15 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
 
Další návrhy: 

Pan Kinský navrhl hlasovat hromadně o návrzích č. 1-15 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí.  

Ing. Šeda: V rámci jednání RM došlo ke shodě ve všech návrzích na změny územního plánu. Diskuze 
nastala pouze u dvou bodů, a to u bodu číslo 11 a bodu číslo 14. Z tohoto důvodu bych ještě rád 
vystoupil k tomu bodu číslo 14 a zdůvodnil, proč RM nepřijala usnesení a doporučuji v bodech číslo 11 
a 14 hlasovat samostatně. V ostatních bodech došlo k absolutní shodě, a pokud z názorů zastupitelů 
města nebude v těchto bodech nějaký rozpor, tak kromě bodů 11 a 14 by se nechalo hlasovat všechno 
najednou.  

Pan Kinský navrhuje, aby se o návrzích změny Územního plánu Kostelec nad Orlicí č. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 
7, 8, 9, 10, 12, 13, 15 hlasovalo hromadně.  

Pro: 16 - Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 
Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová  

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Návrh byl schválen. 

 

ZM schvaluje návrh č. 1 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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ZM schvaluje návrh č. 2 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 3 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 4 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 5 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 6 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 7 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 8 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 9 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 10 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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ZM schvaluje návrh č. 12 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 13 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje návrh č. 15 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
p. Kinský: Nyní otevírám diskuzi k bodu číslo 11. 
 
Ing. Šeda: Bylo by možné promítnout nám předlohu? K tomuto bodu nechci vystupovat nějak aktivně, 
jenom bych chtěl vysvětlit, z jakého důvodu na RM k tomu vznikla diskuze, byť RM ve 4 hlasech tento 
bod přijala a doporučuje ho ke schválení. Ta diskuze vznikla proto, že správa majetku, jak jste si jistě 
všimli, tam navrhuje tuto změnu neschvalovat z důvodu, že se jedná o plochu, která by dle jejich názoru 
měla zůstat jako plocha určená pro případný veřejný zájem. Ta diskuze na RM vznikla z toho důvodu 
proto, že některé názory spočívaly v tom, že tato plocha je již zbytečná. To byly názory, které obhajovaly 
a byly pro změnu toho územního plánu, že tato plocha již je jako rezervovaná zbytečná a že už se nechá 
použít pro výstavbu proto, že za školou Na Skále už existuje veřejná prostranství pro sportoviště a že 
tato plocha je možná už k obsazení rodinnou výstavbou. Ta diskuze následně vznikla proto, že někteří 
z radních se domnívali a ctili ten návrh správy majetku, že i přesto je Skála v situaci poměrně výrazného 
rozvoje a že byť jsou na Skále jiné plochy vhodné pro využití veřejností, tak toto je vlastně jediná plocha, 
která je blízko základní škole a v případě eventuálního zájmu na rozvoj týkající se využití i pro, nejen 
pro obyvatele, ale i pro uživatele školy, např. v případě možnosti eventuální výstavby tělocvičny a 
podobně, se některým z radních zdálo, že by tato změna územního plánu schválena být nemusela. 
Takže tam došlo k určité diskuzi týkající se této plochy a někteří z radních se prostě v tu chvíli domnívali, 
že by, že to schválení není až tak jednoznačné. Proto bychom byli, já za sebe bych byl pro to, abychom 
o tomto bodu hlasovali a mohli případně vyjádřit jiný názor než je v návrhu usnesení. 
 
Ing. Langr: Já bych s dovolením jen doplnil, že v návrhu tak jak ho před sebou vidíte je, že se 
nedoporučuje schválit ta změna. Protinávrh v RM zazněl naopak doporučit a RM tento návrh přijala. 
Z RM vyšel požadavek a byl odsouhlasen a prohlasován usnesením, že se doporučuje schválit. Tak 
prosím, nyní se bude jako protinávrhem odsouhlaseným a doporučeným RM, hlasovat o tom, že návrh 
č. 11, ne v té podobě, jak ho vidíte před sebou, neschválit, ale naopak schválit. To znamená, dojde ke 
změně z os plochy občanského vybavení na plochu bydlení v rodinných domech městského a 
příměstského typu. 
 
PaedDr. Dosedla: Já jako kantor a tělocvikář bych doporučil tento pozemek zachovat pro prostor 
skaleckých občanů, protože Skála se bude rozšiřovat směr Lhota, takže je tam velká šance, že lidí bude 
přibývat, bude přibývat malých dětí a když se podíváte na tu školu, tam jenom přeběhnout, a může tam 
být, jak bylo řečeno, tělocvična do budoucnosti nebo cokoliv. Jakmile to jednou prodáme, tak ti občané 
už tam tu vybavenost nezískají.  
 
Ing. Langr: Já bych chtěl prosím upozornit, že my nic neprodáváme. Pozemek je v soukromých rukách 
a ten budoucí investor zvažuje tuto plochu využít pro výstavbu rodinných domů. Takže my nic 
neprodáváme. Tím, že tady se odkazuje jako hlavní zdůvodnění, proč by nemělo dojít k tomu schválení 
toho požadavku, cosi z roku 2013. To ale naprosto nekoresponduje se stávající situací. To znamená, 
že za hřištěm, respektive za základní školou jsou vybudované dvě plochy, dvě nové hřiště s umělým 
povrchem, je tam vybudované dětské hřiště s dětskými prvky, je tam vybudované pískoviště s altánkem 
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a zároveň na Skále jsou další dvě plochy pod zatříděním os, které v rámci budoucího rozvoje umožní 
vybudovat případně sportovní zařízení toho typu na jiných místech. Jsou tam Na Skále vyčleněny další 
dvě plochy. Z tohoto důvodu došlo k návrhu, znova opakuji, v RM naopak schválit a RM to akceptovala 
a odsouhlasila.  
 
Ing. Šeda: Tato diskuze mezi panem Dosedlem a panem místostarostou v podstatě kopíruje diskuzi, 
která vznikla na RM. Na RM vznikla diskuze tohoto typu, že někteří z radních uvažovali, že by možná 
opravdu bylo vhodné ponechat tuto plochu jako rezervní plochu pro případný rozvoj blízký základní 
škole a ostatní většinově se domnívali, že již to není třeba, že tyto pozemky, byť nejsou v našich rukách, 
se můžou uvolňovat pro rodinnou výstavbu a tato diskuze na RM vznikla, nic jiného a to my tady chceme 
v případě, že třeba já za sebe trošku jako koresponduji s názorem pana Dosedli a ještě prostě, že rád 
bych vyjádřil v tomto směru případně hlasováním svůj názor v tom, že bych tuto plochu za sebe taky 
ponechal v těch rezervách. Ale pan místostarosta správně říkal, že to nejsou pozemky, které vlastníme. 
Blokujeme do určité míry vlastníkům těchto pozemků jejich investiční další nějaké předpoklady. Přesto 
jsme, prostě pár lidí na RM se domnívá, že by bylo vhodné to jako rezervu stále ponechat. Proto o tom 
chceme hlasovat individuálně.  
 
PaedDr. Dosedla: Já bych chtěl poděkovat za podporu, protože tu situaci na Skále znám a tělocvik se 
dělá celoročně a žáci Na Skále dodneška cvičí na chodbách, protože když by měly jít ze Skály do 
bývalého učiliště, tak to je na deset minut, deset minut zpátky, takže otázka tělovýchovy v zimě je 
neřešitelná. To znamená, dodneška žáci prvního stupně cvičí v zimě na chodbách. 
 

ZM schvaluje návrh č. 11 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 12 –  Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Skuhrovcová, Sršeň, Zakouřilová 
Proti: 2 – Alt, Dosedla 
Zdržel se: 2 – Mlatečková, Šeda 

Usnesení bylo schváleno. 

 
16:27 h přišel Ing. Mottl. 
 
p. Kinský: Teď prosím bod číslo 14.  
 
Ing. Šeda: Já se omlouvám teda zastupitelům, že hnedka v úvodu jednání zastupitelstva budu zdržovat 
nějakým svým výstupem. Nicméně jim dopředu slibuji, že v ostatních bodech se už takto aktivně asi 
projevovat nebudu. Na změny územního plánu č. 14 vzniklo k velké diskuzi z mnoha důvodů a já ty 
důvody se pokusím v krátkosti vysvětlit. V rámci předlohy, kterou jsme obdrželi od předkladatele, je u 
této změny uvedeno několik připomínek a ty připomínky jsem si dovolil připravit samostatně a označit 
je žlutou barvou. Píše se tady, že v rámci této změny byla část požadované plochy vymezena jako 
územní rezerva číslo 3. Já to ukážu tady tou myší. Územní rezerva číslo 3 je vlastně celá tato část, která 
je pod Skálou, mezi Skálou a Kosteleckou Lhotou. Dále se tady píše, že je třeba zachovat možnost 
migrace zvěře a v politice územního rozvoje České republiky je napsáno, že je tendence i omezovat 
nežádoucí srůstání sídel, v tomto okamžiku mám na mysli srůstání města Kostelce nad Orlicí a 
Kosteleckou Lhotou. Dále je zde v rámci zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje 
poznamenáno, že by se mělo dbát i na určitou biologickou prostupnost krajiny a tak dále. Já jsem o tom 
hovořil i s paní inženýrkou Padriánovou, která je tady přítomna a dovolil bych si v tomto směru tedy 
zvýraznit věci týkající se právě připomínek označených žlutě a modře, to znamená, obecně vzato se 
v tomto okamžiku podle těchto připomínek v podstatě nedoporučuje, aby došlo ke stavebnímu sloučení 
Kostelecké Lhoty jako obce a města Kostelce nad Orlicí, to znamená, aby nedocházelo ke spojování 
rodinné zástavby, to znamená k tomu omezení nežádoucího srůstání sídel v této oblasti. Návrh změny 
číslo 14 se totiž týká celého pozemku mezi Kosteleckou Lhotou a Kostelcem nad Orlicí. Protože se 
v úvodu píše, že už byla v rámci změny číslo 3 rezervovaná část číslo R3, to je tato, pro případnou 
rodinnou výstavbu, tak můj návrh je, abychom prosím pěkně neublížili ani žadatelům, abychom neublížili 
ani městu, a abychom neublížili ani výtkám týkající se politice územního rozvoje a zásad územního 
rozvoje Královéhradeckého kraje, tak já si dovoluji navrhnout usnesení, které by z mého pohledu mělo 
vyhovovat všem stranám. To usnesení spočívá v tom, že by ke změně došlo nikoliv na celém pozemku 
od Kostelecké Lhoty až do Kostelce nad Orlicí, ale aby k této změně došlo na ploše již námi schválené 
rezervy č. 3. To znamená, můj návrh na usnesení zní: ZM v rámci návrhu číslo 14 na změnu územního 
plánu Kostelec nad Orlicí schvaluje změnu funkčního využití na plochy pro bydlení pouze u dotčených 
částí pozemků vymezených schválenou územní rezervou R3, viz příloha. To znamená, tento pozemek 
by se k tomuto, k této změně územního plánu nevztahoval. Ačkoliv je argumentace, která je tady všude 
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zvýrazněná, podle mého názoru dostatečná proto, abychom tuto korekci udělali a rezervovali pro 
bytovou výstavbu plochu již námi schválenou R3,měli jsme v příloze ještě další obrázky a já jsem si 
všiml, že na tom obrázku je i vlastně aktuální, nebo řekněme rámcová situace týkající se obchvatu 
města Kostelce nad Orlicí. Již v roce 2015 jsme se zabývali obchvatem měst Častolovic a Kostelce nad 
Orlicí a jak jste si jistě všimli, obchvat města Častolovice dosáhl svého konečného rozhodnutí a 
schválení a město Častolovice schválilo obchvat jižní stranou Častolovic. Pamětníci si možná 
vzpomenou, existuje tady ještě jedno téma, které se v Kostelci nad Orlicí probíralo a nedávno jsme se 
ho dotkli i my, a to je téma obchvatu nebo zatížení, dopravního zatížení z města Kostelce nad Orlicí 
směrem na Choceň. Diskutovali jsme o tom v mnoha bodech týkajících se rekonstrukce Riegrovky a 
podobně, a já se teďka k těm obchvatům jemně vrátím. V roce 2015, kdy jsme jednali o obchvatu 
Častolovic, přišly Častolovice za Kostelcem a požádaly nás, zda bychom souhlasili s tím, že obchvat 
města Častolovice na jeho východní straně, této, povede přes náš katastr. Jestli si na to někteří 
pamětníci vzpomínají, tenkrát se o tom hlasovalo a já jsem upozorňoval na skutečnost, že pokud 
Častolovicím tuto změnu schválíme a dovolíme jim vstoupit na katastrální území města Kostelce nad 
Orlicí, ztratíme možnost ovlivnit stát, aby se zabýval naším severním obchvatem města. Tehdy jsem 
navrhoval, abychom tuto žádost Častolovicím neschvalovali do okamžiku, dokud usnesení nebude znít 
tak, že jižní obchvat Častolovic bude zároveň projektován, EIAou i ostatními institucemi schvalován a 
následně etapově realizován jako jedna stavba. Upozorňoval jsem na to z toho důvodu, že jsem tenkrát 
byl přesvědčen o tom, že pokud schválíme Častolovicím a státu možnost přes naše katastrální území 
udělat obchvat na automobilku, již město Kostelec nad Orlicí bude pro stát naprosto nezajímavým 
partnerem a nikdy se nám nepodaří investičně prosadit náš severní obchvat města. Obecně mám pocit, 
že k tomu v podstatě nyní došlo, protože jižní obchvat Častolovic i propojka silnice II/318 jsou schválené, 
jsou vlastně už i naprojektované a město Kostelec nad Orlicí z toho vypadl. Proč to teďka říkám. 
Neříkám to prosím pro to, abych tady obhajoval tehdejší svoje názory a tvrdil, jakou jsem měl obrovskou 
pravdu, ale říkám to z toho důvodu, že krom těch argumentací, které máte v příloze, těch argumentací 
týkajících se nevhodnosti spojovat jednotlivá města, nevhodnosti z důvodu prostupu zvěře a ostatních 
věcí, z čehož vyplývá návrh změny, kterou navrhuji v usnesení, je tady ještě jedna historická paralela a 
ta spočívá v tom, že tady totiž existovalo a stále existuje ještě jedno téma, a to téma spočívá právě ve 
výpadovce na Choceň. V řadě diskuzí jsme o tom hovořili, jak jsem už říkal. My víme, že pokud se 
chceme ze silnice E I/11 obchvatu, ať bude severní obchvat města nevím kdy, bude či nebude, dostat 
na Choceň, tak v současné době používáme, všichni to vědí, tento kanál. Pokud by v daleké 
budoucnosti existoval nějaký, nechci předjímat ale, nějaký zázrak, tak jedinou možností, jak se na 
Choceň dostat je buďto z její západní nebo východní strany. Všichni víme, že z východní strany je tady 
obrovské převýšení, které nad staročeskou chaloupkou atd. uzpůsobuje takovou svahovou 
nedostupnost, že cenová a projektová realizace této možnosti je skoro nulová. Přiblížením jižního 
obchvatu Častolovic směrem na jih ke katastrálnímu území Kostelce se otevírá myšlenka, která tady 
kdysi byla. Já ji teď prosím neprosazuji, já na ni jenom dopředu upozorňuji tak, jak jsem to dělal v roce 
2015 s obchvatem severní části města Kostelce nad Orlicí. Existovala tady totiž varianta, která spočívala 
v tom, že existuje možnost propojit silnice E I/11 s II/316 západním obchvatem města Kostelec nad 
Orlicí. To není tak tlustá čára, jakou vám teď ukazuji, ve výsledku by byla daleko tenčí, ale jedinou 
možností, jakou se z E I/11 případně je možnost z této části dostat směrem na Choceň a tím pádem 
celé město nějakým způsobem uvolnit, je pouze v místech mezi Kostelcem a Kosteleckou Lhotou.  
V ostatních částech Kostelecké Lhoty je silnice II/316 uzavřená. Berte prosím tuto připomínku jako 
pouze jako třetí podpůrný důvod, vůbec neuvažuji o tom, ani moje děti, ani moji vnuci, ani pravnuci, 
možná to nikdy nenastane, ale jenom přidávám tuto možnost, respektive tuto argumentaci, jako třetí 
argumentaci pro to, abychom si průchod mezi Kosteleckou Lhotou a Kostelcem, tak jak nám to územní 
rozvoj a stát naznačuje, nechali jako případnou pojistkovou rezervu. Takže změna, kterou navrhuji 
v usnesení, neublíží ani vlastníkům těch pozemků, těm žadatelům, neublíží ani městu, ani státu. To je 
vše, děkuji. 
 
Tento návrh zpracovaný Ing. Šedou je předán návrhové komisi, která jej přednese.   
 

ZM v rámci návrhu č. 14 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí schvaluje změnu 
funkčního využití na plochy pro bydlení pouze u dotčených částí pozemků vymezených 
schválenou územní rezervou R3, viz příloha. 

Pro: 6 – Alt, Kalousková, Mlatečková, Mottl, Šeda, Zakouřilová  
Proti: 8 – Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kaplan, Skuhrovcová, Sršeň 
Zdržel se: 3 – Kinský, Kytlík, Langr 

Usnesení nebylo schváleno.  
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ZM schvaluje návrh č. 14 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 10 –  Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kaplan, Kinský, Langr, Skuhrovcová, Sršeň  
Proti: 6 – Alt, Kalousková, Mlatečková, Mottl, Šeda, Zakouřilová 
Zdržel se: 1 - Kytlík 

Usnesení nebylo schváleno. 

 
b) Prodej části pozemku parc. č. 2338/17 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí (předloha 

PhDr. Mgr. Monika Vacková) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Městu Kostelec nad Orlicí byla doručena žádost týkající se výstavby nového bytového domu Na 
Tabulkách, změny závazku ze smlouvy o smlouvě budoucí darovací týkající se darování objektu SO 10 
Komunikace a zpevněné plochy, kdy společnost RYBKA BUILDING, a. s., Kostelní 733/2b, 74721 
Kravaře, IČ 05450608 bezplatně předá městu Kostelec nad Orlicí napojení chodníku a komunikací 
zastavěnou část pozemku p. č. 2338/14 včetně nového úseku komunikace, a převodu části pozemku 
p. č. 2338/17 (orná půda) pod nově vybudovanými parkovacími stáními a zároveň navrhuje postup 
řešení (viz navrhovaný model). 

Žádost podala společnost RYBKA BUILDING, a. s., Kostelní 733/2b, 74721 Kravaře, IČ 05450608, 
zastoupena Mgr. Vojtěchem Suchardou, s tím, že má společnost zájem odkoupit část pozemku p. č. 
2338/17, na které jsou nově vybudovaná parkovací stání (na severní části přiléhající k bytovému domu). 

Navrhované řešení předložené společností RYBKA BUILDING, a. s., Kostelní 733/2b, 74721 Kravaře, 
IČ 05450608 (viz žádost): 

1. společnost RYBKA BUILDING, a. s. si ponechá všechna parkovací stání vybudovaná v rámci projektu 
vyjma 6 vybudovaných na pozemku p. č. 2338/17 přiléhající k bytovému domu na pozemku p. č. 2338/3 

2. společnost RYBKA BUILDING, a. s. si ponechá pozemky pod parkovacími stáními, tedy p. č. 2338/38 
a 2338/39 vše v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí 

3. společnost RYBKA BUILDING, a. s. žádá o odprodej části pozemku p. č. 2338/17 pod nově 
vybudovanými parkovacími stáními při jižní straně bytového domu (viz příloha) 

4. společnost RYBKA BUILDING, a. s. předá bezplatně napojení chodníku, a komunikací zastavěnou 
část pozemku p. č. 2338/14 včetně nového úseku komunikace. 

V minulých letech došlo k uzavření smlouvy o právu provést stavbu, budoucích smluv darovacích a 
následně i ke změně stavebníka z pana Luboše Doležala, Hradiště 106, 56501 Koldín na společnost 
RYBKA BUILDING, a. s., Kostelní 733/2b, 74721 Kravaře, IČ 05450608. Na základě konzultace s JUDr. 
Tuzarem smlouva uzavřená s panem Doležalem společnost RYBKA BUILDING, a. s. nezavazuje. 
Město Kostelec nad Orlicí se společností RYBKA BUILDING, a. s. smlouvy uzavřené nemá. V tuto chvíli 
je podstatné rozhodnout o tom, zda-li bude část pozemku p. č. 2338/17 (orná půda) s již vybudovaným 
parkovacím stáním (budovala společnost RYBKA BUILDING, a. s. - vlastník) prodána žadateli či nikoli. 
Navrhovaný model řešení je součástí žádosti stavebníka. 

RM doporučuje ZM souhlasit s prodejem části pozemku p. č. 2338/17 (orná půda) v obci a kat. ú. 
Kostelec nad Orlicí, která je zastavěna parkovacími stáními (zbudovanými společností RYBKA 
BUILDING, a. s.) na severní části tohoto pozemku přiléhajícími k bytovému domu „Na Tabulkách“ 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM souhlasí s prodejem části pozemku parc. č. 2338/17 - orná půda v obci a kat. ú. Kostelec 
nad Orlicí, která je zastavěna parkovacími stáními (zbudovanými společností RYBKA 
BUILDING, a. s.) na severní části tohoto pozemku přiléhajícími k bytovému domu „Na 
Tabulkách“. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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c) Prodej části pozemku parc. č. 2705/40 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí (předloha 

PhDr. Mgr. Monika Vacková) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Městu Kostelec nad Orlicí byla doručena žádost paní , ,  
týkající se možnosti odkoupení části (viz přílohy) pozemku parc. č. 2705/40 (orná půda, celková výměra 
8460 m2) za účelem výstavby rodinného domu. Dle územního plánu je pozemek určen k bytové 
zástavbě a částečně k vybudování obslužné komunikace obytné zóny Kostelec nad Orlicí - sever (PP4). 
Paní  má zájem o velikost plochy přibližně 1000 m2 (poloha zakreslená v příloze, navazuje 
na budoucí obslužnou komunikaci). Pokud by došlo ke schválení dalších kroků prodeje, bylo by nutné 
nechat vyhotovit geometrický plán z důvodu přesného určení hranice nového pozemku v terénu, 
následně pak znalecký posudek ke stanovení ceny. Paní  je ochotna na tyto kroky použít své 
finanční prostředky a navrhuje kupní cenu celkem za oddělený pozemek 1500000,- Kč. 
 
V roce 2015 byla ZM dne 31.01.2005 schválena urbanistická studie zástavby rodinných domů Kostelec 
nad Orlicí - sever včetně variantního řešení velikosti stavebních parcel. Dle těchto studií město Kostelec 
nad Orlicí výstavbu rodinných domů v této lokalitě neřeší, jelikož nejsou závazným právním 
dokumentem. 
 
Obdobný prodej části pozemku parc. č. 2705/40 se řešil v roce 2020 kde usnesením RM č. 5/2020 ze 
dne 9.03.2020 bylo ZM doporučeno nesouhlasit s prodejem části pozemku parc. č. 2705/40 - orná půda 
v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí a ZM č. 3/2020 ze dne 15.06.2020 s prodejem nesouhlasilo. 
 
RM č. 11/2022 ze dne 16.05.2022 doporučuje ZM nesouhlasit s prodejem části pozemku parc. č. 
2705/40 - orná půda o výměře cca 1000 m2 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM nesouhlasí s prodejem části pozemku parc. č. 2705/40 - orná půda o výměře cca 1000 
m2 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

d) Prodej pozemků parc. č. 2260/6, parc. č. 2260/7 a částí pozemků parc. č. 2850/24,  

parc. č. 2850/23 v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí (předloha PhDr. Mgr. Monika 

Vacková) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Pan  je vlastníkem domu čp.  na pozemku p. č. 2865 a pozemků p. č. 2301/1, 2850/27 a 
2850/28. Žádost o převod pozemků zdůvodňuje tím, že v letošním roce postihly jeho nemovitosti 
opakované povodně a aby mohl předejít opakujícím se situacím, chce vybudovat jako ochranu svého 
majetku v blízkosti domu betonovou zeď, která by jeho majetek mohla v případě dalších povodní 
ochránit. 
 
RM č. 22/2020 ze dne 07.12.2020 souhlasila se zveřejněním záměru obce na prodej pozemků parc. č. 
2260/6 - trvalý travní porost o výměře 27 m2, 2260/7 - trvalý travní porost o výměře 4 m2 a částí pozemků 
parc. č. 2850/24 – trvalý travní porost a 2850/23 - trvalý travní porost vyznačených v přílohách záměru. 
Na záměr reagoval pouze žadatel a nyní je předložena smlouva ke schválení. Cena byla určena 
znaleckým posudkem pana Karlíčka na částku 67140,- Kč. 
 
RM č. 9/2022 ze dne 02.05.2022 prodej a znění smlouvy doporučila ke schválení ZM. 
 
RM doporučuje ZM: 
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a) souhlasit s prodejem nově vytvořených pozemků dle GP-2650-2/2021, a to parc. č. 2850/42 - trvalý 
travní porost o výměře 58 m2 a parc. č. 2850/43 - trvalý travní porost o výměře 150 m2 a dále pozemků 
parc. č. 2260/6 - vodní plocha a parc. č. 2260/7 - vodní plocha, vše v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 

b) schválit kupní smlouvu s panem , bytem ,  
týkající se nově vytvořených pozemků dle GP-2650-2/2021 a to parc. č. 2850/42 - trvalý travní porost o 
výměře 58 m2 a parc. č. 2850/43 - trvalý travní porost o výměře 150 m2 a dále pozemků parc. č. 2260/6 
- vodní plocha a parc. č. 2260/7 - vodní plocha, vše v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM souhlasí s prodejem nově vytvořených pozemků dle GP-2650-2/2021, a to parc. č. 
2850/42 - trvalý travní porost o výměře 58 m2 a parc. č. 2850/43 - trvalý travní porost o výměře 
150 m2 a dále pozemků parc. č. 2260/6 - vodní plocha a parc. č. 2260/7 - vodní plocha, vše v 
obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje kupní smlouvu s panem , bytem , 
, týkající se nově vytvořených pozemků dle GP-2650-2/2021 a to parc. č. 2850/42 

- trvalý travní porost o výměře 58 m2 a parc. č. 2850/43 - trvalý travní porost o výměře 150 m2 
a dále pozemků parc. č. 2260/6 - vodní plocha a parc. č. 2260/7 - vodní plocha, vše v obci a 
kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

e) Zpráva o stavu oprav a investičních akcí na rok 2022 k 23.05.2022 a jejich plnění, 

včetně projektových příprav, dokumentací a studií (předloha Eva Fabiánková) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Na základě požadavků Zastupitelstva předkládá odbor správy majetku města zprávu o stavu oprav a 
investic města - kap. 40 schváleného rozpočtu. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 

 

ZM bere na vědomí Zprávu o stavu oprav a investičních akcí na rok 2022 a jejich plnění, 
včetně projektových příprav, dokumentací a studií ke dni 23.05.2022. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

2. Ostatní odbory MÚ 

a) Návrh závěrečného účtu Města Kostelec nad Orlicí za rok 2021 a roční účetní závěrka 
za rok 2021 (předloha Ing. Gabriela Bohušová) 
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Citace dle předlohy podkladů:  

Dne 09.05.2022 byl na internetových stránkách města zveřejněn návrh závěrečného účtu Města 
Kostelec nad Orlicí vč. všech povinných příloh. V tomto závěrečném učtu je shrnuto hospodaření města, 
příspěvkových organizací a založených organizací za rok 2021. 

Dle § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, je zastupitelstvu obce vyhrazeno schvalovat 
rozpočet obce, závěrečný účet obce a účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni. 

Jednou z příloh závěrečného účtu je i Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření Města Kostelec nad 
Orlicí, IČ 00274968. Zpráva obsahuje chyby a nedostatky. Územní samosprávný celek je povinen 
přijmout opatření k nápravě chyb a nedostatků a podat o tom písemnou informaci přezkoumávajícímu 
orgánu, a to nejpozději do 15 dnů po projednání zprávy spolu se závěrečným účtem v zastupitelstvu 
města. Územní samosprávný celek celkem je dále povinen uvést lhůtu, ve které podá příslušnému 
přezkoumávajícímu orgánu písemnou zprávu o plnění přijatých opatření a v této lhůtě příslušnému 
přezkoumávajícímu orgánu uvedenou zprávu zaslat. 

Roční účetní závěrka musí obsahovat níže uvedené podklady dle § 5 vyhlášky č. 220/2013 Sb., o 
požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek: 
- schvalovanou účetní závěrku (tj. výkazy účetní jednotky - rozvaha, plnění rozpočtu, výkaz zisku a 
ztráty, příloha k účetní závěrce), 
- zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření územního samosprávného celku, 
- inventarizační zprávu, 
- popř. účetní záznamy a doplňující informace vyžádané schvalující účetní jednotkou. 

Vzhledem k tomu, že byly zinventarizovány všechny účty aktiv a pasiv rozvahy i podrozvahy, lze říci, že 
roční účetní závěrka podává věrný a poctivý obraz účetní jednotky Města Kostelec nad Orlicí. 

Přílohy k návrhu závěrečného účtu nejsou kvůli svému rozsahu připojeny, jsou však k dispozici na 
stránkách města, kde byly zveřejněny společně s návrhem závěrečného účtu. 
 

Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM schvaluje závěrečný účet Města Kostelec nad Orlicí za rok 2021 a vyjadřuje souhlas s 
celoročním hospodařením města s výhradou nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku 
přezkoumání hospodaření města a přijímá opatření dle přílohy. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje roční účetní závěrku města Kostelec nad Orlicí za rok 2021. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

b) Rozpočtová opatření č. 6-19/2022 (předloha Ing. Gabriela Bohušová) 

Citace dle předlohy podkladů:  

ZM si na svém zasedání č. 6/2020 dne 14.12.2020 vyhradilo následující: 

“Zastupitelstvo města si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v 
kompetenci rady na zasedání zastupitelstva.“ 

V souladu s vůli ZM tedy předkládám příslušná rozpočtová opatření. 
 

Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
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ZM bere na vědomí změny rozpočtu č. 6-19 roku 2022. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

c) Změna rozpočtu na rok 2022 - rozpočtová opatření č. 20-27 (předloha Ing. Gabriela 
Bohušová) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Rozpočtová opatření obsahují: 

- č. 20 v celkové výši 1.000.000,00 Kč navýšení výdajů na elektrickou energii a plyn města, 
- č. 21 v celkové výši 22.250.000,00 Kč dofinancování rekonstrukce úpravny vody a přivaděče a 
dodavatelské opravy vodovodu a kanalizace, 
- č. 22 v celkové výši 1.176.000,00 Kč různé opravy a investice, 
- č. 23 v celkové výši 2.021.000,00 Kč projektové dokumentace, 
- č. 24 ve výši 850.000,00 Kč navýšení výdajů na poštovní služby, 
- č. 25 v celkové výši 122.000,00 Kč navýšení prostředků pro JSDH, 
- č. 26 v celkové výši 850.000,00 Kč navýšení provozních příspěvků, 
- č. 27 ve výši 150.000,00 Kč prostředky na příspěvek z rozpočtu města. 

Příjmy po změně: 206.339.251,25 Kč 
Výdaje po změně: 251.494.747,65 Kč 
Financování: 45.155.496,40 Kč 
(saldo rozpočtu se zvyšuje celkem o 28.419.000,00 Kč) 

K 31.12.2021 zůstatek rozpočtových bankovních účtu a pokladen města celkem 64.871.095,82 Kč. Po 
odečtení účtu SF a účtu obnovy vodovodu a kanalizace celkem 48.381.079,29 Kč. 

Dle § 4 odst. 5 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, může být 
rozpočet schválen jako schodkový jen v případě, že schodek bude možné uhradit: 

a) finančními prostředky z minulých let, nebo 
b) smluvně zabezpečenou půjčkou, úvěrem, návratnou finanční výpomocí nebo příjmem z prodeje 
komunálních dluhopisů územního samosprávného celku (dále jen „návratné zdroje“). 
 
Zůstatky na bankovních účtech města jsou za 20. týden roku 2022 celkem 80.707.655,39 Kč, z toho 
rozpočtové účty (bez účtu jistin a hospodářské činnosti) celkem 79.443.898,53 Kč. 

Závaznými ukazateli zůstávají paragrafy. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: 
 
Pan Kinský navrhuje, aby se o změně rozpočtu na rok 2022 - rozpočtová opatření č. 20-27 hlasovalo 
hromadně.  

Pro: 17 - Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 
Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová  

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 
ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 20. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 21. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 22. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 23. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 24. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 25. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 26. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 27. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

d) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí na 

rok 2022 (předloha Šárka Slezáková) 

Citace dle předlohy podkladů:  

Jedná se o poskytnutí účelově vymezené dotace na projekt: Účast mažoretek Marlen Kostelec nad 
Orlicí, z.s. na Mistrovství Evropy z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, a to na základě žádosti podané 
Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s. , se sídlem Gallova 1170, 517 41 Kostelec nad Orlicí, IČ: 28553080. 

Jedná se o uzavření VPS na poskytování účelově vymezené dotace z rozpočtu města. Smlouva se 
uzavírá v souladu se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, z. č. 250/2000Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a podle § 159 a násl. z. č. 
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500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, v návaznosti na přísl. ustanovení z. č. 89/2012 
Sb., občanský zákoník. 

Rada města Kostelce nad Orlicí doporučuje ZM schválit účelově vymezenou dotaci z rozpočtu města. 

Rada města Kostelce nad Orlicí doporučuje ZM schválit veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z 
rozpočtu města Kostelec nad Orlicí. 
 

Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 
Pan Kinský navrhuje, aby se o schválení finančních prostředků poskytnutých z rozpočtu města Kostelec 
nad Orlicí a o veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí hlasovalo 
hromadně.  

Pro: 17 - Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 
Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová  

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrh bych schválen. 

 
 

ZM schvaluje finanční prostředky poskytnuté z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 
150.000 Kč spolku Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 
Gallova 1170, IČ: 28553080 na účelově vymezenou dotaci „Účast mažoretek Marlen Kostelec 
nad Orlicí, z.s. na Mistrovství Evropy“. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Skuhrovcová, 

Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Kalousková 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad 
Orlicí ve výši 150.000 Kč spolku Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec 
nad Orlicí, Gallova 1170, IČ: 28553080. 
Pro: 16 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Skuhrovcová, 

Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Kalousková 

Usnesení bylo schváleno. 

 

e) Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, 

oblast podpory „Sport - celoroční pravidelná činnost“ (předloha Šárka Slezáková) 

Citace dle předlohy podkladů: 

Dotační program se řídí Pravidly pro poskytování dotací z rozpočtu města Kostelec n. O. projednanými 
v ZM Kostelec n. O. dne 7.12.2015 s účinnosti k 8.12.2015. Účelem programu je poskytnutí dotace na 
celoroční pravidelnou činnost sportovním organizacím pracujícím s dětmi a mládeží do 19 let. 
Předpokládaný celkový objem peněž. prostředků vyčleněných v rozpočtu města je 302.500 Kč. Max. 
výše dotace v jednotlivém případě činí 100.000 Kč. Vymezení okruhu žadatelů: fyzické a právnické 
osoby, které vyvíjí celoroční činnost v oblasti sportu a tělovýchovy. Pro poskytnutí schválených dotací 
je třeba uzavřít veřejnoprávní smlouvy, které se uzavírají v souladu se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozd. předpisů, z. č. 250/2000Sb., o rozpočtových pravidlech územ. rozpočtů, ve znění pozdějších 
předpisů, a podle § 159 a násl. z. č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, v 
návaznosti na přísl. ustanovení z. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník. 

RM doporučuje ZM schválení finančních prostředků poskytnutých z účelově vymezené dotace z 
rozpočtu města Kostelec nad Orlicí dle přiložené tabulky.  

RM doporučuje ZM schválení veřejnoprávních smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec 
nad Orlicí, oblast podpory: „Sport – celoroční pravidelná činnost“. 
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Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: 
 
Pan Kinský navrhuje, aby se o schválení finančních prostředků poskytnutých z účelově vymezené 
dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí dle přiložené tabulky a o schválení veřejnoprávních 
smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, oblast podpory: „Sport – celoroční 
pravidelná činnost“ hlasovalo hromadně.  

Pro: 17 - Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 
Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová  

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrh bych schválen. 

 

ZM schvaluje finanční prostředky poskytnuté z účelově vymezené dotace z rozpočtu města 
Kostelec nad Orlicí, oblast podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ takto: 

- 100.000 Kč SK Klackaři Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Masarykova 1399, IČ: 26640490 - účelově vymezená dotace: Celoroční činnost SK 

Klackaři; 

- 100.000 Kč Fotbalový klub Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad 

Orlicí, Stadion 543, IČ: 46460829 - účelově vymezená dotace: Příprava mládežnických 

družstev na soutěžní utkání; 

- 100.000 Kč Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Gallova 1170, IČ: 28553080 - účelově vymezená dotace: Celoroční pravidelná činnost 

spolku Mažoretky Kostelec nad Orlicí. 
 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad 
Orlicí, oblast podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ číslo SC 8/2022 ve výši 100.000 
Kč se spolkem SK Klackaři Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 
Masarykova 1399, IČ: 26640490. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad 
Orlicí, oblast podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ číslo SC 9/2022 ve výši 100.000 
Kč se spolkem Fotbalový klub Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 
Stadion 543, IČ: 46460829. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad 
Orlicí, oblast podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ číslo SC 10/2022 ve výši 100.000 
Kč se spolkem Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem Kostelec nad Orlicí, Gallova 1170, 
IČ: 28553080. 
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Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 
Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

3) Různé 

a) Zpráva o činnosti a hospodaření Technických služeb Kostelec nad Orlicí za rok 2021 

Paní Pavlína Vrbová, pověřená vedoucí Technických služeb Kostelec nad Orlicí předložila 
zastupitelstvu města zprávu o činnosti Technických služeb Kostelec nad Orlicí za rok 2021. 
 

Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM bere na vědomí Zprávu o činnosti a hospodaření Technických služeb Kostelec nad Orlicí 
za rok 2021. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

b) Zpráva o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí, spol. s r. o. v roce 2021 

Pan Ing. Martin Záveský, jednatel společnosti Městské lesy Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. předložil 
zastupitelstvu města zprávu o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. v roce 2021. 
 

Dotazy:  
 
paní Jelínková vznesla dotaz na Ing. Mottla: Jak dozorčí rada hodnotí činnost Městských lesů Kostelce 
nad Orlicí, spol. s r. o.? 
 
Ing. Mottl: Dozorčí rada Městských lesů hodnotí činnost za rok 2021 kladně.  
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM bere na vědomí Zprávu o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. 
v roce 2021. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

c) Zpráva o činnosti Regionálního turistického a informačního centra, o. p. s. za rok 
2021 

Paní Simona Wolfová, ředitelka Regionálního turistického a informačního centra, o.p.s. předložila 
zastupitelstvu města zprávu o činnosti RTIC, o.p.s. za rok 2021. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
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ZM bere na vědomí Zprávu o činnosti Regionálního turistického a informačního centra, o.p.s. 
za rok 2021. 
Pro: 17 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

d) Zápisy z jednání finančního výboru č. 2 - 3/2022 

Paní Iva Jelínková, předsedkyně finančního výboru předložila zastupitelstvu města zápisy z jednání 
finančního výboru. 
 
17:15 h odešel p. Kytlík 
 
Další návrhy: 
 
Pan Kinský navrhuje, aby se hlasovalo hromadně.  

Pro: 16 - Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Langr, Mlatečková, Mottl, 
Skuhrovcová, Sršeň, Šeda, Zakouřilová  

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 
17:15 h přišel Ing. Svátek 
 
17:16 h přišel p. Kytlík 

ZM bere na vědomí zápis č. 2/2022 z jednání finančního výboru ze dne 24.03.2022. 
Pro: 18 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Svátek, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

ZM bere na vědomí zápis č. 3/2022 z jednání finančního výboru ze dne 26.04.2022. 
Pro: 18 – Alt, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Forchová, Jelínková, Kalousková, Kaplan, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, 

Skuhrovcová, Sršeň, Svátek, Šeda, Zakouřilová 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
Předsedající podle jednacího řádu, čl. XII, bodu 2. určil členy návrhové komise a ověřovatele zápisu 
následujícího zasedání zastupitelstva města, které se koná dne 12.09.2022. 
 
Do návrhové komise navrhuji:    pana Ing. Vlastimila Šedu jako předsedu 

      pana PaedDr. Františka Dosedlu jako člena 

pana Ing. Luboše Mottla jako člena 

 

Jako ověřovatele zápisu navrhuji:  pana RNDr. Tomáše Kytlíka 

      paní MUDr. Renatu Skuhrovcovou 

 
 

DISKUSE 
 
paní Jelínková: Proč není vyvěšen na webových stránkách města zápis z RM č. 11? 
 
paní Hrabinová: Bude prověřeno a napraveno.  
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PaedDr. Dosedla: Rád bych upozornil na suchý strom v zatáčce nad Váhou, u kterého by mohlo při 
silnějším větru hrozit spadnutí přes cestu, tak jestli by nebylo dobré ho shodit. Druhá věc se týká hřiště 
na Váze, kam po 20 h chodí trochu těžší lidi, než jsou malé děti a používají houpačku, již jsem je 
napomenul. Podpůrný kůl, který drží houpačku a ten kruh se ale začíná hýbat. Tak zda by technické 
služby mohly provést kontrolu, aby nedošlo k úrazu.  
 
paní Mlatečková: Já bych se jen připojila a doplnila, že ty suché stromy jsou tam tři. 
 
Ing. Forchová: Nebyla by možnost, než bude ten bytový dům ve Lhotě připraven k nastěhování, se jít 
jako zastupitelé na tyto byty jít podívat?  
 
paní Fabiánková: Jakmile to bude možné, bude prohlídka uskutečněna. Správa majetku města bude 
zastupitele o termínu informovat. 
 
Mgr. Kalousková: Já bych měla dotaz. V loňském roce se v Gallově ulici udělaly chodníky po jedné 
straně, teď se tam začaly dělat chodníky na straně druhé a u těch chodníků se udělala rabátka a já bych 
se chtěla zeptat, kdo je oseje a bude udržovat? 
 
paní Bartáková: V průběhu 14 dnů bude navezena nová zemina a obě strany budou osety. Zajišťuje 
to stejná firma jako v loňském roce.  

  
 
Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v pondělí 13. června 2022 v 17:18 hodin. 
 
 
 
 
 
 
František Kinský 
starosta města 
 
 
Ověřovatelé: ..............................................................  PaedDr. František Dosedla dne ………………. 2022 

 

 
…..........................................................   Bc. Petra Zakouřilová dne ………………. 2022 

 
 

 

Datum pořízení zápisu: 

V Kostelci nad Orlicí dne 20.06.2022 

 

 

zapsala: Bc. Zuzana Bačíková 
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USNESENÍ 

     č. ZM 3/2022 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 

v pondělí 13. června 2022 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí 

 

Zastupitelstvo města 

1. schvaluje 

a) návrh č. 1 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

b) návrh č. 2 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

c) návrh č. 3 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

d) návrh č. 4 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

e) návrh č. 5 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

f) návrh č. 6 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

g) návrh č. 7 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

h) návrh č. 8 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

i) návrh č. 9 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

j) návrh č. 10 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

k) návrh č. 11 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

l) návrh č. 12 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

m) návrh č. 13 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

n) návrh č. 15 na změnu Územního plánu Kostelec nad Orlicí. 

o) kupní smlouvu s panem , bytem ,  

, týkající se nově vytvořených pozemků dle GP-2650-2/2021 a to parc. č. 2850/42 - 

trvalý travní porost o výměře 58 m2 a parc. č. 2850/43 - trvalý travní porost o výměře 150 

m2 a dále pozemků parc. č. 2260/6 - vodní plocha a parc. č. 2260/7 - vodní plocha, vše v 

obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 

p) závěrečný účet Města Kostelec nad Orlicí za rok 2021 a vyjadřuje souhlas s celoročním 

hospodařením města s výhradou nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku 

přezkoumání hospodaření města a přijímá opatření dle přílohy. 

q) roční účetní závěrku města Kostelec nad Orlicí za rok 2021. 

r) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 20. 

s) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 21. 

t) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 22. 

u) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 23. 

v) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 24. 

w) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 25. 

x) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 26. 

y) změnu rozpočtu na rok 2022 - rozpočtové opatření č. 27. 

z) finanční prostředky poskytnuté z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 150.000 Kč 

spolku Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, Gallova 

1170, IČ: 28553080 na účelově vymezenou dotaci „Účast mažoretek Marlen Kostelec nad 

Orlicí, z.s. na Mistrovství Evropy“. 
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aa) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 

150.000 Kč spolku Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Gallova 1170, IČ: 28553080. 

bb) finanční prostředky poskytnuté z účelově vymezené dotace z rozpočtu města Kostelec nad 

Orlicí, oblast podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ takto: 

- 100.000 Kč SK Klackaři Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Masarykova 1399, IČ: 26640490 - účelově vymezená dotace: Celoroční činnost SK 

Klackaři; 

- 100.000 Kč Fotbalový klub Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad 

Orlicí, Stadion 543, IČ: 46460829 - účelově vymezená dotace: Příprava mládežnických 

družstev na soutěžní utkání; 

- 100.000 Kč Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Gallova 1170, IČ: 28553080 - účelově vymezená dotace: Celoroční pravidelná činnost 

spolku Mažoretky Kostelec nad Orlicí. 

cc) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, oblast 

podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ číslo SC 8/2022 ve výši 100.000 Kč se 

spolkem SK Klackaři Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Masarykova 1399, IČ: 26640490. 

dd) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, oblast 

podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ číslo SC 9/2022 ve výši 100.000 Kč se 

spolkem Fotbalový klub Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 

Stadion 543, IČ: 46460829. 

ee) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí, oblast 

podpory „Sport – celoroční pravidelná činnost“ číslo SC 10/2022 ve výši 100.000 Kč se 

spolkem Marlen Kostelec nad Orlicí, z.s., se sídlem Kostelec nad Orlicí, Gallova 1170, IČ: 

28553080. 
 
 

2. souhlasí 
a) s prodejem části pozemku parc. č. 2338/17 - orná půda v obci a kat. ú. Kostelec nad Orlicí, 

která je zastavěna parkovacími stáními (zbudovanými společností RYBKA BUILDING, a. 

s.) na severní části tohoto pozemku přiléhajícími k bytovému domu „Na Tabulkách“. 

b) s prodejem nově vytvořených pozemků dle GP-2650-2/2021, a to parc. č. 2850/42 - trvalý 

travní porost o výměře 58 m2 a parc. č. 2850/43 - trvalý travní porost o výměře 150 m2 a 

dále pozemků parc. č. 2260/6 - vodní plocha a parc. č. 2260/7 - vodní plocha, vše v obci a 

kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
 
 

3. nesouhlasí 

a) s prodejem části pozemku parc. č. 2705/40 - orná půda o výměře cca 1000 m2 v obci a 

kat. ú. Kostelec nad Orlicí. 
 
 

4. bere na vědomí 

a) Zprávu o stavu oprav a investičních akcí na rok 2022 a jejich plnění, včetně projektových 

příprav, dokumentací a studií ke dni 23.05.2022. 

b) změny rozpočtu č. 6-19 roku 2022. 

c) Zprávu o činnosti a hospodaření Technických služeb Kostelec nad Orlicí za rok 2021. 

d) Zprávu o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. v roce 2021. 

e) Zprávu o činnosti Regionálního turistického a informačního centra, o.p.s. za rok 2021. 
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f) zápis č. 2/2022 z jednání finančního výboru ze dne 24.03.2022. 

g) zápis č. 3/2022 z jednání finančního výboru ze dne 26.04.2022. 

 
 
 
 
 

František Kinský 
starosta města 
 

 
 

Datum pořízení zápisu: 

V Kostelci nad Orlicí dne 20.06.2022 


